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Informacja Wójta o pracach między sesjami  

od 28 czerwca 2012 r. do 29 sierpnia 2012 r.  

 

29.VI – spotkanie z Panem Roliradem prezesem firmy ”Drominex” S.C. Spotkanie dotyczyło 

uregulowania spraw odprowadzenia wody z pól wzdłuż działek budowlanych i podziału 

gruntu w celu utworzenia drogi dojazdowej między osiedlami tzw. ulicy „Ogrodowej”. 

 

2.VII – spotkanie z Panem Bertem Hartmanem prezesem firmy Hacom Poliester Sp. z o.o. na 

temat dofinansowania budowy płyty boiska piłkarskiego w Złejwsi Małej. 

 

4.VII – spotkanie z Panią Anną Przybylską przedstawicielem firmy RFC budującej 

bezprzewodową telefonię komórkową. Omawiano sprawy techniczne, jak również ustalono 

termin uruchomienia telefonii, wstępnie pierwsza dekada września. 

 

5.VII – spotkanie w Urzędzie Wojewódzkim w Bydgoszczy z Panią Wojewodą Ewą Mes. Na 

spotkaniu omówiono temat funkcjonowania służby zdrowia na Terenia naszej gminy jak 

również bezpieczeństwo na drodze Nr 80. 

 

6.VII – spotkanie z komendantem policji w Chełmży, rozmawiano o bezpieczeństwie i 

ustaleniu dodatkowych służb na terenie gminy. 

 

9.VII – spotkanie z Panem Kowalczykiem Dyrektorem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 

i Autostrad. Na spotkaniu omówiono sprawę bezpieczeństwa ruchu na drodze Nr 80, a w 

szczególności lewo skręt w miejscowości Czarnowo na ul. Kwiatową. 

 

Od 11.VII do 27.VII urlop wypoczynkowy. 

 

31.VII – podpisanie umowy dotyczącej dofinansowania budowy przydomowych oczyszczalni 

ścieków – etap II z Urzędem Marszałkowskim (dofinansowanie obejmuje 146 przydomowych 

oczyszczalni, kwota 1 278 944,00 zł) 
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1.VIII – spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim w Toruniu z Panem Szymańskim 

Dyrektorem Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Omówiono problemy dotyczące 

rozliczenia dofinansowania z LGD świetlicy integracyjnej. 

Spotkanie z Panem Bartkowiakiem Dyrektorem Powiatowego Urzędu Pacy. Rozmowa 

dotyczyła naboru stażystów do Urzędu.  

 

2.VIII – udział w zebraniu, które odbyło się w  Urzędzie Marszałkowskim. Omawiano 

koncepcję i realizację przeprawy promowej Solec-Czarnowo. Przewidywany termin 

zakończenia inwestycji 2014 rok.  

  

6.VIII – spotkanie z  Panem Zwirblą Dyrektorem Banku Spółdzielczego w Złejwsi Wielkiej 

na temat bezgotówkowego wypłacania świadczeń rodzinnym osobom uprawnionym. 

 

8.VIII – wyjazd do Kuratorium Oświaty w Bydgoszczy w celu potwierdzenia tożsamości 

niezbędnego do udzielenia upoważnienia do dostępu do bazy danych SIO. 

Spotkanie z wykonawcą rozbudowy przedszkola w Złejwsi Małej. Omawiano możliwość 

zakończenia inwestycji w trudnej sytuacji finansowej firmy. 

 

9.VIII – udział w zebraniu zarządu LGD na którym omawiano funkcjonowanie grupy a także 

omówiono i przedstawiono wyniki konkursu „Małe projekty” w rama osi leader. 

 

10.VIII – spotkanie z Panem Zalewskim Prezydentem Miasta Torunia, rozmawiano na temat 

polepszenia połączenia gminy Zławieś Wielka z miastem Toruń w okolicach Barbarki. 

 

16.VIII – udział w zebraniu wiejskim w Starym Toruniu. Zebranie dotyczyło podziału 

funduszu sołeckiego na 2013 rok. 

 

17.VIII – spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim w Toruniu z Panem Szymańskim 

Dyrektorem Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich omawiano trudności w rozliczeniu 

dotacji na budowę świetlicy integracyjnej w Złejwsi Wielkiej. 
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20.VIII – rozstrzygnięcie konkursu na dyrektora Gminnego Przedszkola w Złejwsi Małej. Na 

kandydata wybrano Panią Joannę Michalską. 

Udział w zebraniu w Górsku głównym tematem było rozdysponowanie funduszu sołeckiego 

na 2013 roku. 

 

21.VIII – spotkanie z Panem Wawrzeńczykiem Prezesem Prywatnego Centrum Medycznego 

„Medic” S.C. omawiano funkcjonowanie służby zdrowia w naszej gminie.  

 

22.VIII – spotkanie z Panem Rozwadowskim Dyrektorem Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Oczyszczania Sp. z o.o. omawiano ścisłą współpracę dotyczącą odbioru odpadów 

komunalnych od mieszkańców naszej gminy w świetle nowej ustawy śmieciowej. 

Spotkanie w Urzędzie Marszałkowski z Panią Walter Dyrektor Departamentu Ochrony 

Środowiska. Omawiano funkcjonowanie składowiska odpadów w naszej gminie, jak również 

utworzenie regionu 7 odbioru odpadów komunalnych w Toruniu. 

Udział w zebraniu wiejskim w Złejwsi Wielkiej zebranie dotyczyło podziału funduszu 

soleckiego na 2013 rok. 

 

23.VIII – lustracja szkół z Panią Małgorzatą Kapsą Inspektor ds. Oświaty. Lustracja miała na 

celu sprawdzenie szkół pod względem przygotowania do otwarcia nowego roku szkolnego 

2012-2013. 

 

24.VIII – spotkanie z Panem Frontczakiem przedstawicielem firmy RFC omówiono 

funkcjonowanie Internetu na terenie naszej gminy, jak również powstałe braki w 

dokumentacji. Uzgodniono powołanie zespołu roboczego w celu wyeliminowania błędów. 

 

27.VIII – uczestnictwo wraz z Radnymi gminy w objeździe szkół. Wizyty miały na celu 

sprawdzenie przygotowania szkół do nowego roku szkolnego 2012-2013. 

Udział w posiedzeniu komisji bezpieczeństwa w Toruniu. Omawiano stan przygotowania 

szkół do rozpoczęcia roku szkolnego w zakresie bezpieczeństwa i porządku, jak również 

skuteczność funkcjonowania systemu monitoringu wizyjnego w Toruniu i Chełmży.  

  

   

 

  


